
                                     P R O T O K Ó Ł
      z obrad X Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim
           odbytych w dniu 10 października 2007 roku

          Otwarcia obrad X Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim dokonał
Przewodniczący Rady Pan Marek Golasiński stwierdzając quorum. W obradach 
udział bierze 14 radnych (lista obecności w załączeniu).
Porządek obrad został poszerzony o trzy punkty – załącznik do porządku obrad.
(punkty 10, 11, 12);

Ad. 2: W wyniku głosowania, protokół z obrad IX Sesji Rady Miejskiej został
            przyjęty jednogłośnie.

Ad.3: Informacja Burmistrza dotycząca pracy między Sesjami:
– inwestycje – odbiór drogi Redecz Krukowy – Dąbie;
– odbiór 12 oczyszczalni przydomowych – 31 jeden w trakcie realizacji;
– w trakcie realizacji są ulice: Ogrodowa, Krótka, Głucha (łącznie z 

parkingiem przy cmentarzu);
– termomodernizacja SP nr 1 i Przedszkola nr 1 (dach, wymiana okien);
– rozpoczęcie remontu dróg w : Słonem, Nowej Kąkowej Woli, Guźlinie, 

Machnaczu;
– zakup drzew i krzewów;
– sprzedaż 2 działek w Brześciu Kujawskim oraz 2 lokali w Rzadkiej Woli;
– udział w rozmowach dotyczących finansów na lata 2007 – 2013;
– sprawy bieżące;

Przewodniczący RM – Burmistrz brał udział w rozmowach w Urzędzie
          Marszałkowskim. Czego one dotyczyły?

Burmistrz – są to rozmowy z Marszałkiem Sejmiku Województwa w których 
udział brali zaproszeni Burmistrzowie powiatu włocławskiego. Dotyczyły one 
kluczowych inwestycji ( w tym drogowych) w powiecie, między innymi drogi 
przez Wieniec; projektu parku krajoobrazowego (sport, kultura, historia);
Mowa też była o inwestycji w Lubieniu oraz o naszym dużym projekcie 
kanalizacyjnym. Ta ostatnia sprawa jest znana Marszałkowi.

R.Szeleziński – Coraz więcej się mówi o rozbudowie wysypiska śmieci w 
Machnaczu. Czy w Urzędzie Marszałkowskim mówiono coś na temat budowy 
obwodnicy Brześcia Kujawskiego. Co z „Hetmanem” - nic się nie dzieje. Tak
samo jest z zielskiem przy kolejce oraz przy budynku po byłej restauracji.

Burmistrz – Prowadzone były rozmowy z właścicielem budynku. Proponowałem 
jego zbycie. Co do „Hetmana” - proponuję ponowne spotkanie na Sesji Rady 
Miejskiej z właścicielem oraz przedstawicielami Starostwa i Ochrony Środowiska 
oraz Sanepidu. W Urzędzie Marszałkowskim nic się nie mówi na temat 
obwodnicy. Nie ma nawet takich planów. Co do Machnacza – pisemnie 
wyraziliśmy naszą opinię (negatywną).



M.Jagodziński – Czy na tym spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim padły jakieś 
terminy dotyczące realizacji naszej kanalizacji?

Burmistrz – Nie było mowy o jakichkolwiek terminach.

J.Karkosiński – Czy wiadomo, że Cukrownia obcięła limity dostawy buraków 
cukrowych o ok. 30 %?

Burmistrz – Pisaliśmy do Cukru Polskiego o żużel ale nie będziemy naciskać. 
Obawiam się likwidacji Cukrowni.

Ad. 4: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji. 
           Pytań nie było. 1 Radny opuścił salę obrad. Obecnych 13 Radnych.
           Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało
          13 Radnych.

 Ad. 5: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.
           R.Szeleziński – Czy ta pożyczka może być umorzona.
           J.Wojtczak – Trzeba spłacać 70 % pożyczki, a potem 30% umorzenia.
           J.Barański – Czy lista osób chętnych na oczyszczalnie przydomowe jest
                      już   zamknięta?
           Burmistrz – Chętnych jest coraz więcej. Będziemy to robili sukcesywnie.
                     Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem
           głosowało 12 Radnych (1 osoba opuściła salę obrad).

Ad. 6: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.
          R.Szeleziński – Czy jest możliwość umorzenia tej pożyczki?
           Jak ta uchwała ma się do uchwały poprzednio podejmowanej?
          J.Wojtczak – Jest pożyczka pomostowa. Ona nie podlega umorzeniu.
          Są to pieniądze, które po przedłożeniu faktur za wykonanie inwestycji
          są w części zwracane (ze środków Unijnych). W ciągu trzech miesięcy od
          złożenia faktury.
          Burmistrz – Taka uchwała jest niezbędna przy realizacji inwestycji w cyklu
          co najmniej 2 – letnim. Nie jest potrzebna gdy rozpoczęcie i zakończenie
          inwestycji jest w tym samym roku kalendarzowym.
                    Obecni wszyscy Radni – 14 osób.
          Więcej pytań nie było. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.
          Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

Ad. 7: Projekt zmian w budżecie gminy na rok 2007 omówiony został na
          posiedzeniu Komisji.
          J.Wojtczak – Do omawianego projektu doszły zmiany w planie dot.
          oświaty.
           Pytań nie było. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za jej
           przyjęciem głosowało 14 radnych.

Ad. 8: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.
           Sekretarz Gminy przedstawił zmiany w omawianym projekcie.
           Burmistrz – Ustawodawca przewidział egzekucję zgodnie z regulaminem.
           Będzie to bardzo trudne. Jest to broń obusieczna.
           Pytań nie było.



           Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem głosowało
          14 Radnych.

Ad. 9: Wybory ławników. Głosowanie tajne.
           Powołanie Komisji Skrutacyjnej w osobach:

– Wojciech Kołowski
– Bogumiła Czapska
– Marek Przybysz

         Wyniki wyborów zawarte w protokóle Komisji Skrutacyjnej (w załączeniu).
         Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uchwały o wyborze 
         ławników. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

Ad. 10: J.Wojtczak zapoznała Radnych z treścią uchwały. Jest ona niezbędna do
        podpisania umowy (fundusz norweski). Wymóg  jest aby kwota była w Euro
        natomiast RIO uważa, że w złotówkach.
        G.Katolik – Jaki będzie przelicznik?
        Burmistrz – Przy funduszu norweskim finansowanie jest w 85%. Umownie 
przy przyznawaniu pieniędzy. Gdy będzie wystawiana faktura.
Więcej pytań nie było. Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem 
głosowało 14 radnych.

Ad. 11:J.Wojtczak zapoznała z treścią uchwały. Jest inwestycja realizowana w 
cyklu dwuletnim dlatego uchwała jest niezbędna do zawarcia umowy. 
           Pytań nie było. Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem 
głosowało 14 radnych.

Ad. 12: Radni zapoznali się ze sprawozdaniem. Pytań nie było.

Ad. 13: Radna Irena Ochocińska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała
opinię dotyczącą sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2007 roku.
       Sprawozdanie zostanie omówione na oddzielnym posiedzeniu.

Ad. 14: Burmistrz odczytał informację dotyczącą złożonych oświadczeń 
majątkowych za 2006 rok.

Ad. 15: Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał informację dotyczącą złożonych 
oświadczeń majątkowych radnych za rok 2006.

Ad. 16 – 17:
W.Kołowski – Czy w Urzędzie Marszałkowskim poruszana była sprawa stacji 
uzdatniania wody dla Brześcia Kujawskiego? Oznakowanie ul. Kilińskiego, 
Zielnej, Polnej.
Burmistrz – Niestety nie. Na ukończeniu jest projekt organizacji ruchu dla miasta 
i gminy Brześć Kujawski.
M.Jagodziński – Na nowej drodze Dubielewo – Gustorzyn też brakuje 
oznakowania. Powinno być ograniczenie  prędkości do 30 km/godz..
T.Roszak – Nie my to ustalamy i nie my decydujemy.
H.Hybiński – Na betonowej drodze od ul. Kilińskiego w stronę Smólska – duża 
dziura – wyrwa.
J.Barański – Przekazał Burmistrzowi (do gazety gminnej) materiały dotyczące 
ochrony powietrza, spalania tworzyw sztucznych  w oparciu o obowiązujące 
przepisy.



J.Karkosiński – Autobus szkolny zatrzymujący się w Brzeziu – konieczna jest 
pętla. Nie mogą się wyminąć. Uszkodzona jest droga wojewódzka.
Brzezie w kierunku Jaranówka – oświetlenie.
Burmistrz – Inwestycje drogowe dofinansowywane w 50% a inwestycje 
ekologiczne w 70 %.Dokumentacja na stację uzdatniania wody - 
złożona na konkurs.
Prosił mnie Dyrektor Pogotowia Opiekuńczego w Brzeziu o konsultacje. Sprawa 
dotyczy sprzedaży części Pałacowej. Wyjście z terenu zabytkowego.Na 
pozostałym terenie wybudowany by został nowy obiekt.
B.Czapska – Wydawane są zezwolenia na wycinanie drzew. A co z nasadzeniami.
T.Roszak – Sprawdzimy jak to aktualnie wygląda.
R.Szeleziński – Jak jest z wykonaniem podatku od osób fizycznych (przekazanie 
przez Urząd Skarbowy)?
J.Wojtczak – Jest z CIT – u więcej, a z PIT-u w granicach 75 %
J.Barański – Wiemy, że jest wykup działek pod autostradę. Czy można by było 
zawiesić mapkę aby każdy wiedział.
T.Roszak – Będzie wywieszona na tablicy koło kościoła.
J.Karkosiński – Co z Pałacem w Wieńcu – po szpitalu?
Burmistrz – Nie doszło do sprzedaży obiektu.

                  Na tym obrady X Sesji Rady Miejskiej zostały zakończone.

                                                         Protokółował:

          



    Jan Karkosiński
                           Radny Rady Miejskiej
                           w Brześciu Kujawskim

                          

                                                                                         Do 
                                                                                         Burmistrza
                                                                                         Brześcia Kujawskiego

                                                   W imieniu mieszkańców Witoldowa i Klementynowa

                            zwracam się z prośbą o uwzględnienie w planach wydatków budżetowych

                            na rok 2008  inwestycji w postaci budowy drogi w wyżej

                            wymienionych wsiach.

                                                     Również proszę o uwzględnienie w budżecie gminy 

                             na rok przyszły dokumentacji  budowy drogi Brzezie – Jaranówek

                            oraz dokończenie inwestycji  związanych z oświetleniem.

                                                      Jednocześnie przypominam o odtworzeniu chodnika

                            przy budynkach wielorodzinnych w Brzeziu (koszary).

                           Do wiadomości:
                                 Przewodniczący
                                 Rady Miejskiej w Brześciu Kuj.
                             
                                                      



                             
                   


